



339 m² 8 Bedrooms 3 Bathrooms Price 580.000€



For sale three-storey house in the picturesque village of Dramia, Chania region.

For sale a magnificent three-storey house with a plot of land with olive trees. The house is located on a hill, which offers a great view to the sea and the mountains. The house consists of three floors. On the ground floor is a total area of 79m². There are two bedrooms, one bathroom, separate kitchen and living area. On the first floor, is an area of 130m² are located three bedrooms, bathroom, kitchen and lounge. Area and layout of the second floor are identical to the first. All rooms are spacious and bright. Plot area is 4.000 square meters.

Distance to sea 1-km, from the city of Rethymnon 15-km, to the city of Chania 42-km, to the city of Heraklion 92-km.



Продаётся большой трехэтажный дом в живописном посёлке Драмья, региона Ханья

Продаётся великолепный трехэтажный дом с участком земли с оливковыми деревьями. Дом находится на возвышенности с видом на море и горы. Дом состоит из трех этажей. На цокольном этаже - 79м², расположены две спальни, ванная комната, кухня и салон. На первом этаже - 130 кв. м. - три спальни, ванная комната, кухня и салон с выходом на веранду. Площадь и планировка второго этажа абсолютно идентичны первому. Площадь участка дома — 4000 кв. м. Дом построен в 1993 году. Объект идеален для коммерческого использования. Расстояние до моря 1 км, до г. Ретимно -15 км, до г. Ханья - 42 км, до г. Ираклион - 92 км.

